



REPUBLIC OF AUSTRIA
FEDERAL MINISTRY OF THE INTERIOR



European Union



**12th Conference of the Central Asia Border Security Initiative (CABSI)
27 - 28 April 2016 – Bishkek, Kyrgyzstan**

**12-я конференция Инициативы по безопасности границ в Центральной Азии (CABSI)
27-28 апреля 2016 года – Бишкек, Кыргызстан**

Participant Information /Информация участника

Short Description of Organization (Programme)	Краткое описание организации (программы)
<p data-bbox="91 647 1032 687">Geneva Center for Security, Development and Rule of Law (DCAF)</p> <p data-bbox="91 724 1032 1018">DCAF promotes good governance and reform of the security sector. The Centre conducts research on good practices, encourages the development of appropriate norms at the national and international levels, makes policy recommendations and provides in-country advice and assistance programmes. DCAF's partners include governments, parliaments, civil society, international organisations and the range of security sector actors such as police, judiciary, intelligence agencies, border security services and the military.</p>	<p data-bbox="1032 647 2166 724">Женевский центр демократического контроля над вооруженными силами (ДКВС)</p> <p data-bbox="1032 761 2166 1091">ДКВС содействует надлежащему государственному управлению и реформированию сектора безопасности. Центр поводит изучение передовой практики, поощряет развитие соответствующих норм на национальном и международном уровнях, вносит рекомендации по вопросам политики и предоставляет консультации и программы помощи внутри страны. Партнерами ДКВС являются правительства, парламенты, гражданское общество, международные организации и ряд таких органов безопасности, как полиция, судебные органы, разведывательные управления, пограничные службы, вооруженные силы.</p>
Ongoing Projects (Activities) in Central Asia	Краткое описание реализуемых проектов (программ) в ЦА
<ul data-bbox="91 1185 1032 1287" style="list-style-type: none"> • Course on Border Security and Management for Senior Leadership- 13 month long splendid learning study program delivered in cooperation with OSCE BMSC 	<ul data-bbox="1032 1185 2166 1287" style="list-style-type: none"> • Курс для старших руководителей по управлению и безопасности границ – программа обучения продолжительностью 13 месяцев, проводимая в сотрудничестве с ПКРС ОБСЕ



EU-BOMNAF



State Border Guard
Republic of Latvia



International Centre for
Migration Policy Developme



<ul style="list-style-type: none"> • Course on RA based Border Control Model, delivered in cooperation with OSCE BMSC • Course on assistance for the BG officers nominated to the position of lectures/trainers in education and training institutions, delivered in cooperation with OSCE missions and OSCE BMSC • Program on establishment of BG education and training system, delivered in cooperation with OSCE mission in Kyrgyzstan 	<ul style="list-style-type: none"> • Курс по модели пограничного контроля на основе анализа рисков, проводимый в сотрудничестве с ПКРС ОБСЕ • Курс по подготовке офицеров пограничной охраны, назначенных на должность преподавателя/лектора в учебных заведениях, проводимый в сотрудничестве с миссиями ОБСЕ и ПКРС ОБСЕ • Программа по созданию системы обучения и подготовки служащих пограничной охраны, проводимая в сотрудничестве с миссией ОБСЕ в Кыргызстане
<p>Best Practices</p>	<p>Передовые практики</p>
<ul style="list-style-type: none"> • Creation the strategic concepts on planning, organizing and controlling the border security system including establishment of the motivation package for a serviceman and – women • Evaluation/cup analyses on implementation of the strategic concepts • Creation/further enhancement of national /regional BG education and training system. • Implementation of Risk Analysed based border control model • Use of criminal intelligence and investigation techniques in border management • Implementation the integrity building programmes • Assistance in the processes related with the delimitation and demarcation of borders • Assistance in building operational cooperation between agencies involved in border security provision 	<ul style="list-style-type: none"> • Создание стратегических концепций по планированию, организации и контролю системы пограничной охраны, в том числе разработка мотивационного пакета для служащих • Оценка/анализ реализации стратегических концепций • Создание/дальнейшее усовершенствование национальной/региональной системы обучения и подготовки служащих пограничной охраны • Реализация модели пограничного контроля на основе анализа рисков • Использование методов криминальной разведки и расследования при управлении границей • Реализация программы развития личностной целостности • Содействие в процессах, связанных с делимитацией и демаркацией границ • Содействие в наращивании оперативного сотрудничества между органами, обеспечивающими пограничный контроль



Contact Information	Контактная информация
<p>DCAF Chemin Eugene Rigot 2E Geneva Switzerland DCAF Border Security Program Andrus Oovel - Chairman of DCAF International Advisory Board on Border Security a.oovel@dcaf.ch www.dcaf.ch</p>	<p>ДКВС Chemin Eugene Rigot 2E Geneva Switzerland Программа безопасности границ ДКВС Андрус Оовел - Председатель международного консультативного совета по вопросам пограничного контроля ДКВС a.oovel@dcaf.ch www.dcaf.ch</p>

